
 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

16 DECEMBER 2014 
 

 

 

Sammanträde tisdag 16 december 2014 

Aktivitetshuset Tuben, T-banehuset i Farsta centrum, klockan 18.30-19.30 

 

Ledamöter 
Gunnar Sandell (S), ordförande   inte § 11 (jäv)  

Lars Jilmstad (M), vice ordförande,  

      tjänstgörande som ordförande vid § 11  

Arne Fredholm (M)  

Lisbeth Crabo Ljungman (M) 

Ann-Louise Ebérus (M)  

Leif-Åke Andersson (M) 

Yasmin Khan (M) 

Eva Gustafson (S)  

Karin Lekberg (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sebastian Sandström (MP) 

Lars Bäck (V)  

Ersättare 

Martin Levanto (M) 

Willy Viitala (M) 

Marie-Louise Gudmundsson (M) 

Klas Wissman (M) 

Berit Snapp (C) 

Tuula Karlsson (S)   inte § 11 

Kjell Backman (S)    

 

  

Tjänstgörande ersättare 

Peter Öberg för Vladan Bošković, båda (FP) 

Tuula Karlsson för Gunnar Sandell, båda (S) § 11 

 

Tjänstemän 
§§ 1-20: Stadsdelsdirektör Steinunn Á Håkansson och nämndsekreterare Pia Sundqvist. 

§§ 1-15: Avdelningscheferna Pär Dahlqvist, Päivi Kabran (även § 19), Per-Ove Mattsson 

(även §§ 16-18) och Birgitta Thulén, upphandlingsstrateg Michael Boström, verksamhets-

controllers Medea Fröderos Sandbladh (§§ 1-2), Katarina Höök och Monika Lind. 

 

Personalföreträdare 

§§ 1-15: Carina Lemon-Allstrin, LO (Kommunal) och Saime Civas, TCO (Vision). 

 

Utses att justera Gunnar Sandell (S), Lars Jilmstad (M) och Lars Bäck (V) 

 

Dag för justering 16 december 2014 

 

 

 

 

     

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande,  Ledamot 

 tjänstgörande vid § 11  

§§ 1-10, 12-20  § 11 

 

Antal paragrafer: 20 varav paragraf nummer 16-20 under sluten del av sammanträdet. 

Antal blad: 23 varav blad nummer 19-23 under sluten del av sammanträdet. 
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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 1 

Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda Gabriella Szantos medborgar-

förslag om en hundrastgård i Skönstaholm. 

 

Ärendet 

Följande medborgarförslag har lämnats in till stadsdelsnämnden, vilket förvaltningen 

hade redovisat till nämnden i en sammanställning daterad 2014-11-28. 

 

Hundrastgård i Skönstaholm  

Gabriella Szanto. Dnr 1.2.4-824/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell (S) föreslog att nämnden skulle uppdra åt förvaltningen att 

bereda medborgarförslaget.  

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 2 

Farsta stadsdelsnämnds ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till ledningssystem för systematiskt 

kvalitetsarbete för Farsta stadsdelsnämnd. 

 

Ärendet 

För att säkerställa god kvalitet i nämndens verksamheter inom socialtjänst och äldre-

omsorg ska stadsdelsnämnden fastställa ett ledningssystem för systematiskt kvalitets-

arbete enligt kraven i Socialstyrelsens föreskrifter och allmänna råd, SOSFS 2011:9.  

 

Förvaltningen har utifrån Socialstyrelsens krav utarbetat ett förslag till ledningssystem för 

Farsta stadsdelsnämnd. Arbetet har bedrivits i projektform och i samarbete med 

medarbetare och chefer i alla socialtjänstverksamheter inklusive äldreomsorg.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-10-30. 

Dnr 1.2.6-18/2014. Ärendet föredrogs vid sammanträdet av projektledaren, verksamhets-

controller Medea Fröderos Sandbladh. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 3 

Utveckling av förskolan Guldgruvan i Farsta strand och förskolan Frida i Hökarängen 

Inriktningsbeslut 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att via SISAB ansöka om planändring 

i syfte att utöka förskoletomten vid förskolan Guldgruvan på Ekshäradsgatan 3 i 

Farsta strand och av SISAB beställa handlingar för uppförande av en ny förskola om 

sex avdelningar som ersättning för befintlig förskola. 

2. Stadsdelsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att via SISAB beställa utredning 

av mark- och grundförhållandena vid förskolan Frida på Stadsbudsvägen 16 B i 

Hökarängen. Om markförhållandena bedöms lämpliga ges förvaltningen i uppdrag att 

via SISAB ansöka om planändring i syfte att utöka förskoletomten och av SISAB 

beställa handlingar för uppförande av en ny förskola om sex avdelningar som 

ersättning för befintlig förskola.   

 

Ärendet 

Förskolan Guldgruvan i Farsta strand och förskolan Frida i Hökarängen är inrymda i äldre 

fristående fastigheter med omfattande upprustningsbehov och en begränsad livslängd om 

högst cirka fem år. Varken fastighetsägaren SISAB eller förvaltningen anser att det är 

ekonomiskt försvarbart att rusta upp fastigheterna. Förvaltningen föreslår istället att 

nämnden ersätter befintliga byggnader med moderna förskolor som motsvarar dagens och 

framtidens behov. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-24. 

Dnr 2.6-800/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 4 

Förändrad inriktning för Gullmarsplans beroendemottagning 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning och den fortsatta inriktningen av 

förändringsarbetet vid Gullmarsplans beroendemottagning. 

 

Ärendet 

Beroendemottagningen Gullmarsplan är en verksamhet i samverkan mellan stadsdels-

nämnderna Skarpnäck, Enskede-Årsta-Vantör och Farsta som funnits sedan 2006. Där ges 

stöd till olika målgrupper med missbruks- och beroendeproblem.  

 

Personer som både har missbruksproblem och psykiatrisk sjukdom, så kallad 

samsjuklighet, har enbart i mindre omfattning kunnat erbjudas anpassade insatser vid 

beroendemottagningen. En arbetsgrupp har därför utarbetat ett förslag om en ny inriktning 

av arbetet vid mottagningen som innebär att ett antal utbildade case managers bildar ett 

särskilt team, kallat Samteamet, som ska arbeta med hög intensitet för att samordna, 

utreda och planera insatserna för målgruppen med samsjuklighet.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-26. 

Dnr 1.2.5-794/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 5 

Så här tyckte de äldre i Farsta om sin hemtjänst 2014 

Resultat från årets brukarundersökning 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av brukarundersökningen inom 

stadens hemtjänst 2014 för Farsta stadsdelsområde. 

 

Ärendet 

Stockholms stad utvärderar regelbundet insatser och service till medborgarna genom 

brukarenkäter. Inom äldreomsorgen har staden i år valt att använda den undersökning som 

Socialstyrelsen genomför nationellt. Det innebär att möjligheten att jämföra med tidigare 

år är något begränsad.  

 

Förvaltningen redovisar nu resultatet för hemtjänsten i Farsta stadsdelsområde. Liksom 

tidigare år är en stor del av de äldre nöjda med sin hemtjänst. Resultaten analyseras på 

enhetsnivå under våren och åtgärdsplaner tas fram med fokus på förbättringsområden 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-25. 

Dnr 1.6-803/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 6 

Så här tyckte de äldre i Farsta om sitt vård- och omsorgsboende 2014 

Resultat från årets brukarundersökning 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av brukarundersökningen inom 

vård- och omsorgsboenden 2014 för Farsta stadsdelsområde. 

 

Ärendet 

Stockholms stad utvärderar regelbundet insatser och service till medborgarna genom 

brukarenkäter. Inom äldreomsorgen har staden i år valt att använda den undersökning som 

Socialstyrelsen genomför nationellt. Det innebär att möjligheten att jämföra med tidigare 

år är något begränsad.  

 

Förvaltningen redovisar nu resultatet för vård- och omsorgsboenden i Farsta stadsdels-

område. Liksom tidigare år är en stor del av de äldre nöjda med sitt boende. Resultaten 

analyseras på enhetsnivå under våren och åtgärdsplaner tas fram med fokus på 

förbättringsområden 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-25. 

Dnr 1.6-804/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 7 

Så här tyckte brukarna inom området funktionsnedsättning i Farsta 2014  

Resultat från årets brukarundersökning 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av brukarundersökningarna 

inom området funktionsnedsättning 2014 för Farsta stadsdelsområde. 

 

Ärendet 

En stadsövergripande brukarundersökning inom området funktionsnedsättning 

genomfördes under våren 2014. Den riktade sig till samtliga personer som får insatser i 

form av gruppbostad, korttidshem, barnboende och daglig verksamhet. Resultatet är 

överlag mer positivt i år än förra året, nöjdheten på i stort sett alla enheter har ökat. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-07. 

Dnr 1.6-769/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 8 

Upphandling av sjuksköterskeinsatser kvällar och nätter inom kommunalt 

drivna vård- och omsorgsboenden 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att utarbeta ett förslag till förfrågnings-

underlag avseende sjuksköterskeinsatser kvällar och nätter inom vård- och 

omsorgsboendena Farsta och Edö samt Edö servicehus. Nämnden tar därefter 

ställning till förfrågningsunderlaget under början av 2015.  

2. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att utreda de framtida förutsättningarna för 

sjuksköterskeinsatser kvällar och nätter i egen regi. 

 

Ärendet 

Stadsdelsnämndens avtal med Care Team Scandinavia AB om sjuksköterskeinsatser 

kvällar och nätter inom Edö vård- och omsorgsboende och servicehus löper ut den 14 

mars 2015. Motsvarande insatser vid Farsta vård- och omsorgsboende utförs för 

närvarande i kommunal regi av stationär personal. Eftersom behovet av insatsen där är 

begränsat blir kostnaden per utförd insats orimligt hög när arbetet utförs av stationär 

personal. 

 

Förvaltningen föreslår att nämnden uppdrar åt förvaltningen att utarbeta ett förslag till 

förfrågningsunderlag avseende sjuksköterskeinsatser kvällar och nätter inom både Farsta 

och Edö vård- och omsorgsboendena samt Edö servicehus. Nämnden tar därefter ställning 

till förfrågningsunderlaget under början av 2015. 

 

Omfattningen av äldreboenden i kommunal regi kan komma att förändras framöver, 

beroende på om nuvarande entreprenaddrift av Postiljonen, Veckobo och Ängsö övergår 

till kommunal drift eller inte. En större omfattning av verksamheten ökar också 

möjligheten att bedriva sjuksköterskeinsatser kvällar och nätter i egen regi på ett 

ekonomiskt försvarbart sätt. Förvaltningen föreslås därför även få i uppdrag att utreda 

detta. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-06. 

Dnr 2.2.2-815/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (FP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Berit Snapp (C) anmälde ett ersättaryttrande. 



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

16 DECEMBER 2014 

BLAD 10 

 

 
 

 

 

Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

Särskilt uttalande 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (FP) 

 

I vårt fortsatta hänsynstagande till valutgången i september avstår nämndens allianspartier 

från att utnyttja vår kvarstående majoritet vad avser ärende åtta, ”Upphandling av sjuk-

sköterskeinsatser kvällar och nätter inom kommunalt drivna vård- och omsorgsboenden”. 

 

Den beskrivning av sådan verksamhet i stadsdelen som görs i ärendet ger vid handen att 

förvaltningen är mycket nöjd med det upphandlade alternativet. De boende har fått en god 

hälso- och sjukvård på ett mycket kostnadseffektivt sätt. Nuvarande avtal bedöms vara en 

god affär för staden.  Ändå ser vi nu tydligt hur den kommande majoriteten agerar för att 

sådan verksamhet ska utföras i kommunens egen regi.  

 

Staden, det vill säga vi skattebetalande medborgare,  förutsätts glatt och villigt betala de 

extra pengar det kostar att tillfredsställa den tillträdande majoritetens dogmatiska 

inställning till vår stads välfärdstjänster. Det är oansvarigt.  

 

Det är tredje gången, på lika många nämndmöten denna höst, som vi har anledning att till 

nämndens protokoll foga ett skarpt hållet särskilt uttalande. 

 

Första gången gällde det Ängsö demensboende. Förra gången gällde det Veckobo 

demensboende. Bakom de två till synes "oskyldiga" besluten att utreda egenregi-

verksamhet för dessa boenden finns framför allt Vänsterpartiets väldokumenterade avsky 

för privata verksamheter och individers entreprenörskap. Ingenting ska kunna konkurrens-

utsättas. Inga jämförelser mellan privata och kommunala driftsformer ska i detta partis 

värld kunna göras. 

 

Det är djupt förvånande att de två övriga partier som formar den kommande majoriteten 

så enkelt låter sig köras över. 

 

Nu låter de sig köras över ännu en gång. En bra och kostnadseffektiv verksamhet ska 

återkommunaliseras. Ingen ska låta sig luras av att det formellt och i detta skede mer 

handlar om att utreda. Det finns ett uttryck som målande beskriver just denna taktik: de 

små stegens tyranni. 

 

Det tillstånd Vänsterpartiet med benägen hjälp av transportkompanierna S och MP strävar 

efter kommer inte att uppnås på en gång. Men i takt med att olika avtal löper ut kan 

omvandlingen fortgå. 

 

Vi är häpna över den passivitet som S och MP visar gentemot Vänsterpartiet.  Vi är 

övertygade om att det nuvarande agerandet kommer att straffas hårt. Väljarnas tolerans 

inför den trofépolitik som den nya majoriteten driver kommer inte vara länge. 
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Ersättaryttrande 

Berit Snapp (C)  

 

Om jag hade haft rösträtt hade jag instämt i det särskilda uttalandet från moderaterna och 

folkpartiet. 
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§ 9 

Förlängning av avtal om nattpatrull inom den kommunala hemtjänsten 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämndens avtal med Omsorgshuset i Stockholm AB, organisationsnummer 

556672-3267, om nattpatrull inom den kommunala hemtjänsten förlängs på samma 

villkor med ett år, till och med den 31 maj 2016. 

 

Ärendet 

Stadsdelsnämndens avtal med Omsorgshuset i Stockholm AB om nattpatrull inom den 

kommunala hemtjänsten löper ut den 31 maj 2015. Förvaltningen är nöjd med samarbetet 

med entreprenören, som följer avtalsvillkoren och framstår som en trygg och seriös 

avtalspart. Förvaltningen föreslår därför att avtalet förlängs på samma villkor med ett år, 

till och med den 31 maj 2016.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-06. 

Dnr 2.2.2-770/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 10 

Förlängning av avtal om skötsel och snöröjning av markområden vid 

förskolelokaler 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämndens avtal med Peab Drift- och Underhåll i Stockholm AB, organisations-

nummer 556569-4386, om skötsel och snöröjning av markområden angränsande till 

förskolelokaler förlängs på samma villkor med två år, till och med den 30 juni 2017. 

 

Ärendet 

Stadsdelsnämndens avtal med Peab Drift- och Underhåll i Stockholm AB om skötsel och 

snöröjning av markområden vid förskolelokaler löper ut den 30 juni 2015. Förvaltningen 

är nöjd med samarbetet med entreprenören, som följer avtalsvillkoren och framstår som 

en trygg och seriös avtalspart. Förvaltningen föreslår därför att avtalet förlängs på samma 

villkor med två år, till och med den 30 juni 2017.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-28. 

Dnr 2.2.2-816/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 11 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2015 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden utser följande ledamöter och ersättare till nämndens pensionärsråd 

2015, enligt nomineringar från PRO- och SPF-föreningarna i stadsdelsområdet. 

 

Inger Sjöberg  PRO Farsta Centrum Ledamot 

Gunnar Sandell (ny) PRO Tallkrogen-Gubbängen Ledamot 

Susanne Watthiersson  PRO Hökarängen Ledamot 

Stig Åström SPF Farsta Ledamot 

Sonja Wenström  SPF Sköndal Ledamot 

Bror Palmäng PRO Sköndal  Ersättare  

Gun-Britt Dahlberg (ny) PRO Farsta Strand Ersättare 

Sven Engström  PRO Farsta Centrum Ersättare 

Christina Johansson  SPF Farsta Ersättare 

Ove Svensson SPF Sköndal Ersättare 

 

Ärendet 

Förvaltningen föreslår att nämnden utser ledamöter och ersättare till nämndens 

pensionärsråd 2015 enligt ovanstående nomineringar från PRO- och SPF-föreningarna i 

stadsdelsområdet.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-19. 

Dnr 1.1-606/2014 

 

Förslag till beslut 

Tjänstgörande vice ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla 

förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Ordföranden Gunnar Sandell (S) anmälde jäv och lämnade sammanträdet medan ärendet 

handlades. 
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§ 12 

Förordnande av tjänsteman enligt lagen med särskilda bestämmelser om 

vård av unga (LVU) 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden förordnar biträdande enhetschef Eva Murtosaari vid utrednings-

enheten barn och ungdom inom avdelningen för socialtjänst med rätt att begära 

biträde av polismyndighet enligt 43 § 2 p lagen med särskilda bestämmelser om vård 

av unga (LVU). 

2. Nämndens förordnande av biträdande enhetschef Jacob Söderlund upphör att gälla. 

 

Ärendet 

Nämnden har genom tidigare beslut gett ett antal namngivna tjänstemän vid social-

tjänstens utredningsenhet barn och ungdom rätt att fatta beslut i nämndens ställe för att 

begära biträde av polismyndighet enligt 43 § 2 p lagen med särskilda bestämmelser om 

vård av unga (LVU).  

 

På grund av personalförändringar vid enheten föreslås att Eva Murtosaari, ny biträdande 

enhetshef, förordnas med rätt att fatta beslut enligt ovan nämnda lagrum. Tidigare 

förordnande av biträdande enhetschef Jacob Söderlund upphör eftersom Jacob avslutat sin 

anställning.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-11-26. 

Dnr 1.1-810/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

 

  



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

16 DECEMBER 2014 

BLAD 16 
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§ 13 

Ekonomisk månadsrapport november 2014 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens ekonomiska månadsrapport för november 2014. 

 

Ärendet 

Sammantaget förväntas verksamheten redovisa ett budgetunderskott om totalt 5,5 mnkr. 

Inom äldreomsorgen ligger fortfarande både antalet placeringar i heldygnsomsorg och 

antalet hemtjänsttimmar över planeringsnivån, och äldreomsorgens beställarenhet 

redovisar ett underskott om 30,0 mnkr. Den kommunala utföraren av hemtjänst redovisar 

ett underskott för helåret om 9,0 mnkr. 

 

Den bokförda nettokostnaden för ekonomiskt bistånd ligger fortsatt under budgeterad nivå 

och prognosen är ett överskott om 8,5 mnkr. Samtliga centrala reserver tas i anspråk. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-12-11. 

Dnr 1.2.1-168/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Gunnar Sandell (S) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

 

  



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

16 DECEMBER 2014 

BLAD 17 
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§ 14 

Anmälningsärenden och beslut enligt delegering 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan av nedanstående ärenden och beslut till handlingarna. 

 

Stadsdelsnämndens protokoll den 18 november 2014 

 

Funktionshinderrådets protokoll den 8 december 2014 

 

Pensionärsrådets protokoll den 8 december 2014 

 

Övriga anmälningsärenden och stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendena i en sammanställning daterad 2014-11-27. 

Dnr 1.1-5/2014 

 

 

Följande beslut har fattats av stadsdelsdirektören under perioden 5-27 november 2014, 

enligt nämndens delegering. 

 

2014-11-26: Rättegångsfullmakt för biträdande enhetschef Eva Murtosaari vid 

utredningsenheten barn och ungdom. Dnr 1.1-809/2014 

 

 

Någon statistik över beslut om vårdnadsbidrag redovisades inte vid detta sammanträde. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

16 DECEMBER 2014 

BLAD 18 
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§ 15 

Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Ett antal ledamöter och ersättare lämnar sitt uppdrag i nämnden vid årsskiftet. 

Ordföranden Gunnar Sandell (S) framförde nämndens varma tack till följande 

partiföreträdare för deras engagemang under de gångna åren.  

 

 Moderaterna: Ledamoten Yasmin Khan samt ersättarna Camilla Lindberg, Martin 

Levanto och Willy Viitala. 

 

 Centerpartiet: Ersättaren Berit Snapp. 

 

 Miljöpartiet: Ledamoten Sebastian Sandström samt ersättarna Annaklara Martin-Löf 

och Annika Hansén-Eriksson. 

 

 Socialdemokraterna: Ersättarna Tuula Karlsson och Daniel Carlstedt. 

 

Även Gunnar Sandell lämnar sitt uppdrag vid årsskiftet. Nämndens tack till Gunnar för 

hans långvariga och gedigna arbete i nämnden framfördes av vice ordföranden Lars 

Jilmstad (M). 

 

Nämnd och förvaltning tackade varandra för stort engagemang och gott samarbete under 

året och önskade alla god jul och ett gott nytt år. 

 

 

 

 

 


